
 
Postpensjonistene i Salten og Lofoten krets 

Referat/Protokoll fra Styremøte  
nr. 1/2025 – 07.01./Bodø Postterminal 

 

Til stede fra styret: 

• Wiggo Nilsen - leder 

• Britt-Konny Hansen - nestleder 

• Lisbeth Jakobsen - økonomiansvarlig 

• Jan Kåre Barstrand - styremedlem 

• Arnstein Kjelaas - varamedlem 
 

 Forfall fra styret: 

•  Arnt Holm - sekretær 

 
 

Andre til stede: 

• Judith Olavsen (pkt. 2) 
 
 
 
 

   

Saksliste: 
1. Referat fra forrige styremøte.  

2. Møte med Fagforbundet.  

3. Arbeidsplanen 2025/Årsberetning og regnskap for 2024.  

4. Valg og budsjettforslag. 

5. Organisatoriske endringer i Postpensjonistene. 

6. Aktiviteter i 2025/Bildekveld. 

7. Turer 2025 (Bad Aibling og Røst). 

8. Medlemsmøtet på Lokfører Johnsen 23.01. 

9. Seniorposten nr. 1 2025, gjennomgås for utsending. 

10. Jubileumsåret og friluftsåret 2025. 

11. Post som er mottatt. 

12. Eventuelt.   

 

Ad punkt 1  
 
Det var ingen merknader til referat/protokoll fra forrige styremøte. 
 
Ad punkt 2 
 
Møte med Fagforbundet Post og finans ved regionleder Judith Olavsen. 
 
Fagforbundet er organisert på samme måte som Posten slik at de har en region for hele Nord-Norge, som igjen er 
delt i 3 distrikt med hver sin distriktsleder. Fagforbundet Post og finans i Nord-Norge har 2000 medlemmer, herav 
800 yrkesaktive og 1200 pensjonister. De har et eget pensjonistutvalg med 3 medlemmer. De har ikke egne møter 
for pensjonistene, men en del kommer på de vanlige medlemsmøtene. I en travel hverdag med 
organisasjonsendringer m.m. blir disse møtene preget av jobbrelaterte saker. 
 
Judith er interessert i å arrangere felles møter for deres pensjonistmedlemmer og våre medlemmer i 
Postpensjonistene i Salten og Lofoten. Aktuelle datoer kan være 24.4. på Fauske og 22.5. i Bodø, da vi har møter der. 
Ellers er det aktuelt med møter i Svolvær og Sortland. 
 
Det kan ikke regnes med tilskudd ut over det vi har fått (kr 3000 pr. år), da deres økonomi fra og med 2025 blir 
kraftig forverret p.g.a. endring i finansieringen. 
 
Styreleder følger opp. 
 
Ad punkt 3 
 
Ingen merknader til styreleders forslag til Arbeidsplan 2025 og Årsberetning og regnskap for 2024. 
 
Ad punkt 4  
Ifølge leder av valgkomiteen har samtlige som er på valg sagt ja til gjenvalg for 1 eller 2 år. 



 
Økonomiansvarlig setter opp forslag til budsjett for neste år basert på erfaringer fra forrige år og en kort 
meningsutveksling. Dette vil følge årsmøtepapirene.  
 
Ad punkt 5 
 
En arbeidsgruppe ser på en evt. endring av organiseringen av Postens Pensjonistforbund. Mange avdelinger sliter 
med å få folk til å ta på seg styreverv. Avdeling Salten og Lofoten er, så vidt vi vet, den mest veldrevne i Nord-Norge. 
Arbeidsgruppen vurderer derfor om vår avdeling bør ha et større, overordnet ansvar for hele landsdelen. Alle forslag 
må utredes og diskuteres grundig før noen avgjørelse fattes. Det er berammet et møte mellom arbeidsgruppen og 
avdelingen på Bodø postterminal tirsdag den 14.1. Etter det vil vi vite mer. 
 
Ad punkt 6 
 
Styreleder undersøker med Lokfører Johnsen og Flymuseet om/når/pris for en medlemskveld med servering. Vi håper 
å få det til i februar. 
 
Ad punkt 7 
 
Ad turen til Bad Aibling så er dette en veldig fin og populær tur. Aller Travel har imidlertid informert oss om at p.g.a. 
et større arrangement i München så vil det bli manko på busser og prisene vil være på et nivå som er uaktuelt for oss. 
Turleder Wiggo sammen med Aller Travel ser på mulig endring av tidspunkt eller reisemål. 
 
Ad turen til Røst gir ferjerutene oss noen utfordringer. Det finnes flere alternativer, bl.a. ferje utover og fly tilbake. Før 
vi bestemmer dager vil Wiggo kontakte Tone Andreassen, som er vår ekspert på ferjerutene. 
 
Ad punkt 8 
 
Programmet for medlemsmøtet på Lokfører Johnsen den 23.1. kl. 1200 er klart og står på første side i SeniorPosten nr 
1/2025. 
 
Ad punkt 9 
 
SeniorPosten nr 1/2025 ble gjennomgått og er klar for utsending. 
 
Ad punkt 10  
 
Arrangementer i forbindelse med vårt 35årsjubileum og friluftlivets år 2025 vil vi komme tilbake til senere. 
 
Ad punkt 11 
 
Det er mottatt et brev fra SOS Barnebyer med spørsmål om støtte. Dette tas inn i SeniorPosten. Ellers et par 
trykksaker – av liten interesse for oss. 
 
Ad punkt 12 
 
Det var ingen saker under eventuelt. 
 
Møtet hevet ca. kl.14.15. 

Neste styremøte: 04.02.2025 kl. 12.00. 

Arnstein Kjelaas 
referent 


